
 

Trist; men faktum 

 
Ja, der er ikke megen glæde at hente, når man kommer forbi det 

der indtil sidste år var et ”trækplaster” på Hou Havn, nemlig 

Cafeen.                                                                                            

Desværre er det jo gået sådan, at vi ikke længere skal opleve den 

helt særlige stemning i Cafeen, som var skabt gennem årene af 

Folke og senere videreført at Martin.                                                             

Nu må vi så håbe og tro på, at der med tiden skabes nye rammer 

på havnearealet, som også vil rumme et stemningsfyldt cafe-miljø.                                         

Spændende bliver det at følge hvad der måtte vokse frem – måske 

allerede fra 2021?  
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